
Osadnivýbor
Zastupitelstva města Ústí nad OrlicI

pro městskou část KERHARTICE

ZÁPIS
z 3. zasedánize dne 29.3.2023

počet listů: 3
počet přAoh/listů příloh: 1

Ing. Vladislav Fajt, Jaroslav Harapát, Ing. Milan Štěrba, Tomáš Johanides,
Přítomni: Ing. Martin Brodský, Ing, Hana Brodská

Nepřítomni:

Omluveni: Mgr. et Mgr. Hana Hanusová,

Hosté: Jiří Preclík, Ing. Matouš Mejdr, Pavel voleský, Jitka Kotyková, Lukáš Kotyk

Zapisovatel: Ing. Martin Brodský

Místo a čas jednání: Ústí nad Orlici- Kerhartice, Sokolovna Tj.Sokol, 18.00- hod.

1. Schváleni Statutu osadního výboru

. . 2. Majetkoprávní věciProgram jednáni:
3. Investice
4. Různé

1. Schváleni Statutu osadního výboru
Členové osadního výboru souhlasi s jednotlivými body státu OV a jednohlasně ho schvalují.

2. Majetkoprávní věci

Osadní výbor byl seznámen s žádosti paní Moravcové o pronájem parcely Č.120/21 v katastrálním
území: Gerhatice
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Niže hlasováni všech členů OV q žádosti:

H|iaSovánÍ:

Pro: 6 Ing. Hana Brodská, Ing. Vladislav Fajt, Jaroslav Harapát, Ing. Milan Štěrba,
Tomáš johanides, Ing. Martin Brodský

Proti: O
Zdržel se: O
Chyběl: 1 Mgr. et Mgr. Hana Hanusová

Návrhy a doporučenÍ: ov nemá přípomInky

14) Úkol: Chodník kolem Havlíčka

,
Odpovídá: lng.Martin Brodský Termin:

Chodník by měl být naplánován s úpravou ulice Kolmé.

Návrhjj a doporučení: Pro budoucí úpravu chodníku OV navrhuje přezkoumáni stavu stromů (Borovice)
a jejich kořenů, které narušuji stávajlcI chodník.

l 9) Úkol: Oprava cesty v Gerhartic/ch
Odpovídá: Ing.Martin Brodský, Tomášjohanides Termin:

Osadní výbor projednával cestu v Gerharticich od ulice jaroslava Haška k domu p.Holáska, která je ve
vlastnictví města. Mělo by zde dojít k jednání o zpevněni cesty.

Proběhlo jednání se zástupci z odboru města a majitelů chat. Cesta, která byla porušena zásahem
hasičů, není celá v majetku města a má dalšítři vlastníky.

Návrh a doporučení: OV doporučuje zpevněni rovinaté cesty pod dohodě s OV.

12) Úkol: Ulice Kolmá a Truhlářská - oprava komunikací
Odpovídá: Ing.Martin Brodský Termín:

Obyvatelé ulic Kolmá a Truhlářská byli pozvání na zasedání a nebo mohli využit připomínek ke
struktuře ulic prostřednictvím e-mailu. Většina obyvatel vznesla připomínky a náměty.

Na základě podnětů a i předání informaci, že pokud bude zvolena varianta s obousměrným
provozem, může dojít k pokutování zaparkovaných aut na silnici, si obyvatelé zvolili variantu
obousměrného průjezdu ulic.

Dále byl prodiskutován návrh vytvoření chodníku po obou stranách ulice Truhlářské,

Návrh a doporučení: OV navrhuje dokončení ulice Kolmé v letošním roce a zahájit přípravy ulice
Truhlářské v letošním roce a v příštím roce její dokončení. stejný průběh jako u ulice Kolmé.

OV navrhuje vybudování chodníku ke vchodům a vjezdům do rodinných domů v ulici Truhlářská

.', '-(l|Zl1('

16) Úkol: Údržba trúvykolem dětského hřiště
Odpov/dá: lng.Martin Brodský Termín:

Osadní výbor obdržel dvě nabídky na údržbu parku. DV hlasováním zvolil levnějšI variantu a zapojení
rrňstního spolku do údržby parku.
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Hlasováni:

Pro: 5 Ing. Hana Brodská, Ing. Vladislav Fajt, Jaroslav Harapát, Ing. Milan Štěrba, Ing.
Martin Brodský

Proti: O
Zdržel se: l Tomáš Johanides
Chyběl: 1 Mgr. et Mgr. Hana Hanusová

17) Úkol: Fbzvón/zwlených zastupitelů no dalšÍzasedonl
Odpovídá: lng.Mortin Brodský Termin:

Na minulém zasedání bylo projednáno pozváni zastupitelů bydlídch v Kerharticích. Na 3. zasedání se
oba zastupitelé (pan Pavel voleský, pan Ing. Matouš Mejdr) dostavili a tímto jim děkujeme za účast a
diskusi. Z jejich strany OV obdržel některé náměty, které zahrnul do úkolů OV.

Těšíme se na budoucí spolupráci a doufáme, že se uvidíme i na dalších zasedání k oboustrannému
předávání infbrmací.

8) Úkol: Vytipovún/stromů ke kontrole a př/padnému pokácenl
Odpovídá: lng.Martin Brodský Termín:

Byl pokácen rizikový strom na pozemku "Havlíček" blíže k fotbalovému hřišti

19) Úkol: výsadba stnomů
Odpovídá: lng.Martin Brodský Termin:

Proběhla výsadba stromů a úprava kůlů u kmene stromů na cestě podél "Překladiště"

20) Úkol: Kulturní vyžití
Odpovídá: Všichni Termin:

OV po dlouhé diskusi zvážil kontaktování spolků a případného zapojeni pro zvýšeni kulturního dění
v Kerharticích.

Zájemci o pomoc při přípravách mohou kontaktovat, kteréhokoliv člena OV.

Podněty a nápady jsou vítány.

KONTROLA ÚKOLŮ:

Veškeré úkoly z předchozího jednání jsou komentovány dále v textu. Aktuální informace k již
předešlým úkolům jsou prodiskutovány a usneseny v zápisu OV.

Termin phštího jednání:
25.4.2023 v 18.00 hod

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina

Zapsal: Ing. Martin Brodský zapisovatel 29.3.2023

. . předseda osadníhoOveřil: In,. Martin Brodsk, . 29.3.2023
výboru
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